
 

 

 Číslo materiálu : 4 /17 

Komise: Školská                                                                RM   10. 6. 2020 

Datum :   8. 6. 2020 – 16:30 hod. 

Přítomni: 

 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Vladislav Tuček, Mgr. Yvetta Jeřábková, Petr Spálený, 

Ing. Josef Treml, Mgr. Růžena Votrubová, PaedDr. Jana Nedvědová, Kamila 

Drtilová, Mgr. Jana Červená, PhDr. Stanislava Lisková, Mgr. Patricie Koubská, Ing. 

Aneta Kubínová,    

Mgr. Nina Bilincová, Bc. Karel Polívka, Kateřina Špalková, PaedDr. Jiří Michal 

 

Člen RM: Mgr. Vít Šnajdr 

Příští jednání: 21. 9. 2020 v 16:30 hod. Rytířský sál, Vlašský dvůr 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města Kutná Hora  

      b e r e  n a  v ě d o m í   

zápis školské komise ze dne  8. 6. 2020 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program: 

1) Dotační programy města Kutná Hora – oblast vzdělávání a volný čas  

2) Školní jídelny Kutná Hora 

3) Přijímání dětí do MŠ od 1. 9. 2020 pro školní rok 2020/2021 

4) Městský parlament dětí  

5) Eduzměna 

1) 

Návrh úplného znění podmínek dotačních programů a příslušných formulářů v oblasti vzdělávání a 

volného času na rok 2021 vychází ze znění těchto dokumentů schválených na rok 2020.   

Školská komise se na dnešním jednání shodla na změně následujících ustanovení: 

I.) 

V příloze č. 6: Zásady hodnocení projektů  – dotační programy Velké a malé projekty vzdělávání a 

volný čas 

Bod č. 4. Úloha školské komise rady města  

V textu, kde je uvedeno „předsedkyně školské komise“ bude doplněno „ předseda – předsedkyně 

školské komise“. 
II.) 

V příloze č. 8: Závěrečná zpráva – velké projekty vzdělávání a volný čas.  

Závěrečná zpráva a vyúčtování poskytnuté dotace na velký projekt vzdělávání a volný čas v rámci 

dotačního programu města Kutná Hora  

POVINNÉ PŘÍLOHY VYÚČTOVÁNÍ POSKYTNUTÉHO PŘÍSPĚVKU 

Příloha č.3:  Soupis účetních dokladů vztahujících se k výši poskytnuté dotace na projekt     a 

doložení povinné spoluúčasti na finančním zajištění projektu  

(Žadatel doloží čerpání a využití poskytnuté dotace a povinné spoluúčasti na 

finančním zajištění projektu. Žadatel doloží kopie účetních dokladů a kopie 

dokladů o příjmech a výdajích – úhradách. Originály všech dokladů musí žadatel 

archivovat a na vyžádání předložit městu Kutná Hora. Před pořízením kopií má 



žadatel povinnost označit všechny originály dokladů zařazených do vyúčtování 

dotace číslem projektu, které je uvedené ve veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 

dotace). 
Změny vyznačené kurzívou jsou administrátorkou dotační oblasti zpracovány do dokumentů dotačního 

programu na rok 2021 (bude předloženo na jednání ZM).  

Rada města na jednání 10. 6. 2020 bude s těmito změnami seznámena předložením zápisu školské 

komise z dnešního dne.  

Školská komise k hodnocení žádostí o dotace na velké projekty v oblasti vzdělávání a volný čas žádá 

uvést informace o žadatelích, kteří vedle žádosti o dotaci na velký projekt podávají také žádost o dotaci 

z dotačního programu Podpora vzdělávání dětí a mládeže ve městě Kutná Hora. 

Místostarosta pan V. Šnajdr vysvětlil, že není vhodné informaci zadávat a získávat z Grantysu. V období 

předchozího roku by takový údaj využil pouze jeden žadatel.  

Školská komise požadovanou informaci obdrží od administrátorky dotační oblasti vzdělávání. 

2) 

Pan místostarosta V. Šnajdr oznámil, že ve věci PO Školní jídelny Kutná Hora je u externí firmy zadáno 

zpracování auditu s termínem dokončení do začátku prázdnin. Předsedkyně školské komise D. Vepřková 

připomněla, že stravovací komise zpracovala zprávu o zjištěných skutečnostech v příspěvkové 

organizaci Školní jídelny Kutná Hora. Ředitelka PO Školní jídelny paní Irena Kloudová na tuto zprávu 

písemně reagovala. Stravovací komise se sešla s členy vedení města, tj. starostou panem Ing. Josefem 

Viktorou, místostarostou panem V. Šnajdrem a místostarostkou paní Sylvií Doušovou. Společným 

závěrem zúčastněných bylo rozhodnutí o zadání zpracování auditu příspěvkové organizace Školní 

jídelny externí firmou z důvodu dlouhodobých pracovních neschopností pracovníků interního auditu. 

Zpracování auditu je přislíbeno do konce měsíce června. 

3) 

Informace k zápisu dětí do MŠ poskytla M. Nechojdomová z OPPŠK. Letos poprvé se zápisy konaly bez 

dětí a rodičů pouze elektronickou formou – podáním žádosti o přijetí do MŠ k stanovenému datu 

v souladu se Školským zákonem.   

Zjištěné údaje přijímacího řízení pro školní rok 2020/2021 podle stavu k 28. 5. 2020:  

MŠ Pohádka  

Počet přijatých žádostí o přijetí do MŠ: 49 z toho 4 děti narozené až v září 2017 

Počet předškolních dětí v MŠ 2019/2020: 40 

Počet odkladů PŠD: 4 

Počet odstěhovaných dětí: 1 

Počet volných míst od 1. 9. 2020: 37  

Počet přijatých dětí: 37 

Počet nepřijatých dětí: 12  z toho: 

10 dětí je ze spádového obvodu MŠ Pohádka (narození od 18.5.2017 do 16.9.2017) a 

2 děti z KH mimo spádový obvod MŠ Pohádka  

 

Mateřské školy Kutná Hora  

Počet přijatých přihlášek: 188       (upřesněno 1. 6. 2020) 

Počet předškolních dětí v MŠ 2019/2020: 174 

Počet odkladů PŠD: 36 

Počet odstěhovaných dětí: 6 

Počet volných míst od 1. 9. 2020:  144 

Počet přijatých dětí: 144 

Počet nepřijatých dětí: 44  z toho: 

24 dětí ze spádového obvodu MŠ Kutná Hora  

13 dětí je ze spádového obvodu MŠ Pohádka  

7 dětí s trvalým bydlištěm mimo město Kutná Hora  



 

Údaje se v průběhu přijímacího řízení (ukončeno 3.6. a 4.6.2020) doznaly změn – např. přistěhování 

předškolních dětí, rozhodnutí o odkladech povinné školní docházky.  

Aktuální informace po skončení přijímacího řízení do MŠ: 

V příspěvkové organizaci Mateřské školy Kutná Hora některé přijaté děti do MŠ vůbec nenastoupí. 

Jedná se o děti, které z kapacitních důvodů nemohly být přijaty do rodiči vybrané a požadované 

mateřské školy. Rodiče odmítli možnost umístění dětí do jiné MŠ. Místo těchto dětí budou v souladu s 

kritérii přijaty děti ze spádového obvodu MŠ v pořadí podle věku – nejpozději narozené v listopadu 

2017.  V Mateřské škole Pohádka nelze z kapacitních důvodů přijmout všechny děti, které dovrší věk tří 

let.  

Nevyhovující je vysoký počet tříd MŠ s nejvyšším možným počtem dětí (28) ve třídě. Tento počet již 

v současnosti není z hlediska financování MŠ potřebný. Uvedená skutečnost spolu s nedostatečným 

počtem míst v MŠ pro všechny tříleté děti a dvouleté děti s požadavkem na umístění do MŠ jsou 

důvodem naléhavé potřeby otevření nové MŠ v Kutné Hoře.  

Diskuse:  

Paní Červená se dotazuje (na základě dotazů rodičů dětí) na možnost delší provozní doby MŠ Kaňk. M. 

Nechojdomová odpovídá, že provozní doba je nastavena jako maximální vzhledem k nízké kapacitě MŠ 

– 16 dětí a tomu odpovídající pracovní úvazky pedagogických pracovnic zajištěné ze státního rozpočtu. 

Pan Spálený navrhl  možnost vyšší  úhrady  od rodičů, tím by bylo  možné zabezpečit delší provoz MŠ. 

Je nutné vše s případnými zájemci projednat.  

Členové komise doporučují paní ředitelce Berkové zjistit skutečný zájem rodičů o prodloužení provodní 

doby na MŠ Kaňk, navrhnout výši úhrady pro rodiče. V případě zájmu co nejdříve uplatnit v provozu. 

Paní Nechojdomová  předá ředitelce Berkové informace a vysvětlení. 

A. Kubínová upozornila na skutečnost, že v současné době končí pracovní doba v MŠ Pohádka v 15:00. 

Tento čas nevyhovuje mnoha rodičům, kteří tak musí čerpat OČR. Po diskusi vyplynulo, že pokud jsou 

splněna všechna nařízení, pokud v MŠ je dostatek učitelů, může ředitelka přistoupit k úpravě provozní 

doby. Pokud by nastala výjimečná situace a došlo k onemocnění učitelů, opět by se provozní doba 

zařízení krátila.  

4) 

Městský parlament žáků 

Předsedkyně školské komise D. Vepřková informovala o velmi dobré práci žáků a studentů v Městském 

parlamentu žáků. Radu města dětí tvoří 16 členů – žáků a studentů. Vyhodnoceny byly malé a velké 

žákovské projekty. Nejúspěšnější byl malý projekt žáků ZŠ Jana Palacha nazvaný Více zeleně v Kutné 

Hoře a velký projekt studentů Církevního gymnázia nazvaný Úprava vodní nádrže. Jde o vodní nádrž u 

Lorce. Příští pravidelné jednání je plánováno na 18. 6. 2020. 

5) 

Eduzměna   

D. Vepřková dále informovala o setkání skupiny pedagogů a dalších účastníků, kterým byl představen 

projekt Eduzměna. Vzhledem k letošnímu nouzovému stavu dochází ke zpoždění, projekt je na svém 

začátku – mapování potřeb škol. Zároveň však již působil potřebným směrem  – v mimořádném období 

školám pomáhal Nadační fond Kutnohorsko se zajištěním podmínek pro distanční výuku.   

 

   

Příští schůzka se uskuteční: pondělí 21. 9. 2020 od 16.30 hodin v zasedací místnosti            
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3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Školská komise žádá informace k záměru vzniku nové MŠ v ulici Trebišovská (časový harmonogram 

atd.) 

K realizaci své další činnosti školská komise žádá radu města o prodloužení oprávnění k činnosti 



kontrolní skupiny pro stravování.  

4) Reakce rady města:        

 

Zapsala: M. Nechojdomová  

Elektronicky ověřila: Mgr. Dana Vepřková 

Datum: 9. 6. 2020 

 


